Terminal West Trading LLC is pleased to announce a tender on purchasing of below-given tax services:
 
Tax audit 
The consultant should review past period from May 19, 2014 to December 31, 2016. The review must include examination of
· all types of transactions/operations,
· accounting system,
· primary documents and
· all tax returns.

Compliance with updated Tax Code – Estonian Model
The consultant should perform a brief review of Company’s main types of transactions subject to amended tax treatment under the new tax code starting from 1 January 2017 and provide its feedback on appropriateness of the Company’s approach.

Upon completion of the review consultant should provide written report with the revealed tax risks and the ways of their elimination.
 
Audit firms should submit their proposal for the services in English on e-mail: g.noniev@domino.com.ge  or with the sealed envelope to the following address Kaheti Highway, Tvalchrelidze 2, 0144, Tbilisi, Georgia no later than 15th of July 2017.
 
[bookmark: _GoBack]The proposal should include the following:
· Fees for the services
· Information regarding experience of company in tax services
· Information about client portfolio/industry knowledge of the company
· Information about audit engagements covering period under amended Tax Code (2017)
· Information about members of engagement team and their experience
· Timeframes for provision of services.
 
For the tender related issues, you can apply on the e-mail address: g.noniev@domino.com.ge 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Terminal West Trading LLC объявляет тендер на закупку нижеуказанных налоговых услуг:
 
Налоговый аудит
Консультант должен рассмотреть прошлый период с 19 мая 2014 года по 31 декабря 2016 года. Обзор должен включать проверку:
· всех видов транзакций/оперцаций,
· системы учета,
· первичных документов и
· всех налоговых деклараций. 

Соблюдение обновленного Налогового Кодекса – Эстонская модель
Консультант должен произвести краткий обзор основных транзакций Компании, по которым изменилось налогообложение по обновленному Налоговому Кодексу вступившему в силу с 1 Января 2017 года и предоставить обратную связь по подходу Компании к данным транзакциям.

По завершении обзора консультант должен предоставить письменный отчет с выявленными налоговыми рисками и способами их устранения.
 
Аудиторские фирмы должны предоставить предложение на обслуживание на английском языке на эл. почте g.noniev@domino.com.ge  или в запечатанном конверте по адресу: Ул. Твалчрелидзе 2, 0144, Тбилиси, Грузия  позднее 15 июля 2017 года.
 
Предложение должно включать следующее:
· Стоимость услуги
· Информация об опыте работы компании в налоговых консультациях
· Информация о портфеле клиентов/опыте работ в индустрии Компании
· Информация о предоставленных услугах за период под обновленным налоговым кодексом (2017)
· Информация о членах команды и их опыте
· Временные рамки предоставления услуг.

По всем вопросам относительно тендера, вы можете обратиться по электронной почте g.noniev@domino.com.ge 

